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پیام های تلگرامی:
* سلام باتشکر از موسیقی شبانگاهی که در کانال 
می گذارید؛ خیلی عالی است! بین این همه اخبار و 
اتفاق بد خیلی حال آدم را خوب می کند. امیدوارم 

ادامه دار باشد!
* متاســفانه هر گاه پا به طبیعت زیبای شــمال 
نیشــابور و دامنه های کم نظیر رشــته کوه بینالود 
می گذاریم از تصرف دامنه ها و استفاده شخصی از 
زمیــن هایی که به احتمال قریب به یقین متعلق به 
عموم و منابع طبیعی اســت، رنج می بریم. این در 
حالی اســت که علاوه بر تصرف زمین ها و کوهپایه 
ها، شاهد حفر چاه های نیمه عمیق غیر مجاز برای 
تامیــن آب باغ ویلاها هم هســتیم! اخیرا که برای 
تفریح به روســتای غار رفته بودم در قسمت شمالی 
روستا شاهد تقسیم زمین بودم؛ امیدوارم مسئولان 
از جمله شــورا، دهیار و بخشداری مرکزی دقیق تر 
نظــارت کنند تا اموال عمومی بــه یغما نرود! ضمنا 
وجه مشــترک بســیاری از تصرف های غیر قانونی 
در همــه جا این اســت کــه مــردم و حتی برخی 
مســئولان، متجاوزان به امــلاک و اموال عمومی را 
وابســته به نهادی یا شــخصیت خاصی می دانند و 
با همین اســتدلال پی گیری موضوع را بی اثر و گاه 
دردسرآفرین می دانند که جا دارد نهادهای نظارتی 

در این خصوص دقت بیشتری داشته باشند...
* سلام در خیام نامه مورخه ۱۴ تیرماه در قسمت 
صدای مردم  اشاره شده که در شمال روستای غار، 
شهروند شــاهد تقســیم زمین بوده و از مسئولان 
شورا، دهیار و بخشداری خواسته که دقیق تر نظارت 
کنند! آیا اطلاع دارید منازلی که در ســمت جنوب 
آن روســتا که متعلق به منابع طبیعی اســت از چه 
طریق و چگونه از امکانات آب، برق و گاز  بهره مند 

شده اند؟! تحقیق کنید!!
* خوب به یاد دارم که شــورا و شــهردار انقلابی 
روز ملی عطار نیشــابوری در  ســال ۱۴۰۱ را با به 
نمایش گذاشــتن چندین دســتگاه خــودرو »نو«  
مخصوص جمــع آوری زباله و آغاز عملیات اجرایی 
شــرکت خدماتی برنده مناقصــه در محل  فرهنگ 
ســرای »سیمرغ« خون مان کردند و سلیقه خود را 
نمایاندند هر چند برخی دلخوش بودند که کامیون 
های جمع آوری زباله به اصطلاح »صفر« هســتند 
و آبرومنــد، اما حالا با گذشــت حدود ۱۶ ماه از آن 
زمــان، وقتی صبح زود اکثر کوچــه و خیابان های 

شــهرداری منطقه دو را قدم می زنی آثار »شیرابه 
های« ســمی زباله را می بینی که در مسیر حرکت 
خودروهای جمع آوری زباله پاشــیده شــده است! 
پرســش اینجاســت که از کامیون های نو رونمایی 
شــده برای جمع آوری زبالــه در روز ملی عطار در 

محل فرهنگسرای سیمرغ کسی خبر دارد؟
آیــا کامیون های نو از نیشــابور رفتند یا ســوراخ 
شدند؟ مســئولیت پخش شیرابه های سمی و پرواز 
آن ها به حلق خلق الله پس از خشک شدن بر عهده 

کیست؟ آیا شورا و شهردار انقلابی توجه دارند؟!
* باســلام واحتــرام ، با توجه به اینکه در مســیر 
پیاده رو و دوچرخــه بلوار پژوهش مردم با توجه به 
تابلوهای مســیر دوچرخه و پیاده بلعکس  می روند 
و ســطل آشغال و صندلی در مسیر پیاده باید باشد 
یکی به نوابغ شــهرداری بگوید کــه لطفا تابلوها را 

جابجا کنید  مسیر پیاده باید در کنار باشد.
* سلام خســته نباشــید خطاب به هر کسی که 
مسؤل اســت: لطفا برای روشنایی پارک قلم فکری 
کنید! شــب ها با چه صحنه هایی روبرو می شــویم 
در این پارک؟!! مسئولانی که در محدوده پارک قلم 
هستید،  لطفا چشم خود را نبندید و فکری به حال 

روشنایی پارک کنید
* به نظر می رسد فرد یا افرادی که برای برگزاری 
مراسم و مناسبتها تصمیم می گیرند که این مراسم 
کی، کجا و چگونه برنامه شود؛ نه با فلسفه و چرایی 
این مراسم آشــنایی لازم را دارند و نه از پیامدهای 

روحی، روانی و ترافیکی آن آگاهند!
در این دو هفته اخیر ســه مراســم ورود امام رضا، 
عید غدیر و مراســم هفته حجــاب و عفاف برگزار 
شد. از تصمیم گیران چگونگی برگزاری این مراسم 
این ســوال را دارم که: انصافا چقدر به پیامد و نتایج 
مثبت و منفی تصمیمات خود اندیشیده اید؟ چقدر 
از عصبانیت مــردم بابت برهم خوردن نظم نیم بند 
ترافیکی با خبر هستید؟ با توجه به گره های متعدد 
ترافیکی شــهر و سیل خروشــان ارابه های آهنین 
در ســطح خیابان ها و کوچه ها آیا بهتر نیست در 
خصوص زمان و مکان برگزاری مراســم محاســبه 
دقیق تــری صورت گیرد؟ آیا برگزاری مراســم در 
ساعات اوج ترافیک در خیابان امام و چهارراه دارایی 

تصمیم درستی است؟
آیا از مشــکلات و پیامدهای بســتن خیابان های 

اصلی حتی برای لحظه ای آگاه هستید؟

صدای مردم

ستون صداي مردم، انعكاس دهنده پيام ها، نظرات و انتقادات 
شهروندان عزيز مي باشد.
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هیأت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رأی شماره ۱۴۰2۶۰3۰۶۰۰5۰۰7۴7۶ هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نیشابور تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقاي سیدعلي اکبر سیدحسیني فرزند حسین در 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 5۶/9۶ مترمربع از پلاک شماره339 فرعي از 2۰۰ اصلي واقع در بخش 2 حوزه ثبت ملک نیشابور 
خریداری از مالک رسمی آقای محمدکاظم صادقي محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو روزنامه، یکي روزنامه محلي 

و دیگري در روزنامه کثیرالانتشار و در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی می شود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند، می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 

رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف 2۰38

غلامرضا حسني عارفي، قائم مقام رئیس واحد ثبتي نیشابور
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/04/28                                        تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/05/12

مسعود میرادی
پنجاه و ششمین جلسه شورای اسلامی شهر نیشابور، 
در حالی با ۱۴ دســتور کار با ریاست داوود کمیلی پور 
و تنهــا با حضور خبرنگار خیام نامه آغاز شــد، )تقریبا 
در بیشتر جلســات خبرنگار دیگری حضور ندارد( که 

به صورت آنلاین برای همشهریان نیز پخش می شد.
جلســه پنجاه و ششم بر خلاف بســیاری از جلسات 
گذشته طولانی و پرتنش بود. با گذشت دو سال از عمر 
شورای ششم به نظر می رسد بتوان صف بندی روشن 
تری از اعضا در خصوص مســائل شــهرداری ارائه داد. 
پس از حدود دو سال سکوت، در جلسات اخیر، برخی 
اعضای مستقل تر شورا از وجود روندهای نامطلوب در 
شــهرداری کم کم به حرف آمده اند و اعتراض خود را 

به اشکال مختلف اعلام می کنند. 
هر چند در طرف مقابل، آن دسته از اعضای شورا که 
مدافع شهردار  هســتند، کماکان جایی برای اعتراض 
به شــهرداری نمی بینند و به جای نظارت بر شهردار، 

معتقدند که اعضای شورا باید به خودشان تذکر دهند!
در ایــن میان اعضایی هم هســتند که فعلا ســکوت 
اختیار کرده و ظاهرا »ســاکتین« بیشــتر از شماطت 
حامیــان به اصطــلاح انقلابی دیروز خودشــان نگران 
هســتند و با وجود آن که ممکن است رضایت چندانی 
از اوضاع نداشته باشــند، بین صراحت در بیان نظرات 
خود، حرکت در دالان ســکوت میان دو طیف ممنتقد 
و حامــی شــهردار را در پیش گرفته انــد. با این همه 
به نظر می رســد علی رغم بالاگرفتن نارضایتی اعضای 
شورا  از عملکرد شهردار؛  اختلاف بین اعضا و نیز پشت 
گرمی شهردار به حمایت نیروهای »تاثیر گذار از بیرون 
شــورا«! مانع از بوجود آمدن مشکل جدی برای ادامه 
مدیریت وی در شــهرداری باشــد. لذا میرفانی نگرانی 
جدی از طرح ســوال و استیضاح ندارد و شورا را خیلی 
در محاســبات و معادلات حیات مدیریتی در نظر نمی 

گیرد. 
علاوه بر این انتخابات هیئت رئیســه  و رفتار و گفتار 
کاندیدا یا کاندیداهای احتمالی ریاست نیز بر جلسات 
شورا سایه افکنده است. هر چند تجربه انتخابات هیئت 
رئیسه سال دوم اثبات کرد شورای انقلابیون علی رغم 
تضادهــا و اختلافات، نهایتا گوش بــه فرمان و مطیع 
اوامر پدرخوانده هاســت. اوامری که اســتقلال عمل و 
تصمیم گیری بر اســاس منافع شهر و شهروندان را از 
شــورا گرفته و منجر به اتخاذ تصمیماتی شــده است 
که چالش های ریز و درشــت آن برای شهر به تدریج 

آشکارتر خواهد شد. 
نکته ی دیگری هم که در آســتانه ی ســال ســوم 
فعالیت شــورای ششم می توان به آن اشاره کرد تنزل 
جایگاه شورا از »شورای شــهر« و نماینده مردم بودن 
بــه »مکانیزم تایید« و »امضــای« تصمیمات خارج از 

شــورا و ناتوانی در دفاع از ماهیت شوراست. تا آنجا که 
به عنوان نمونه امکان کوچکترین»انتقاد« از ســخنان 
»نســنجیده«  فرماندار  و دادن نســبت »دروغگو« و  
اســتفاده از واژه »بی خود کردند« برای شورا به عنوان 
نمایندگان مردم؛  را از خود سلب نمودند و هیچ صدایی 

از آنان شنیده نشد.  
  من موافق بودم اما رای من برگشت!

در بنــد 2 دســتور کار » تفویض انجــام، تصویب و 
نظارت بر معاملات شهرداری تا سقف ۱7 میلیارد ریال 
به شهردار « قید شــده بود. که با واکنش رضا کراری 
رئیس کمیســیون عمرانی شــورا روبرو شد، وی اظهار 
داشت: این لایحه زمانی که در شورای شهر مطرح و در 
کمیســیون مالی مورد بررسی قرار گرفت، بنده از این 
لایحه دفاع کردم. وی افــزود: من اعلام کردم با توجه 
به اینکه نرخ تورم ۴5 درصد  و قیمت مربوطه در سال 
گذشته 8۰۰ میلیون تومان بوده و ضرایب آن را حساب 
کردیم به همان قیمت لایحه رســیدیم. وی ادامه داد: 
اما متاســفانه اتفاقی در این مدت رخ داد که نظر بنده 
را نســبت به این موضوع عوض کرد. رضا کراری اذعان 
داشت:  مناقصاتی که معاملات متوسطه نامیده می شود 
به صورت استعلامی انجام می گیرد و همچنین جلسات 
مناقصات شــامل فرایند خاصی اســت و در خصوص 
بازگشایی پاکت ها طی چندین بار تذکراتی به شهردار 
داده و تاکید شده اســت که باید اطلاع رسانی شود و 

فرایند مناقصات را طی کنند.
وی ادامه داد: ما نامه شماره 9۰۱ را در تاریخ ۶ خرداد 
برای شهردار فرستادیم، و موارد را مجدداً متذکر شدیم 
اما در نهایت در ۱3 تیر ماه پاسخ ما را داده و به شکلی 
از ایــن موضوع رفع تکلیــف کرده اند. وی تصریح کرد: 
علی رغم مکاتباتی کــه صورت گرفته، به عنوان نمونه 
طی هفته جاری کمیســیون معاملات برگزار شــده و 
نماینده شــورا را فرا نخوانده انــد، کما اینکه در یکی از 
بازگشایی های پاکت ها در یک پاکت 5 مناقصه بود که 
هر 5 مناقصه را یک شــرکت برنده شــد و این موضوع 
شــائبه هایی را هم برای من و همکارانــم ایجاد کرده 
اســت.  در نهایت با لایحه شهرداری مخالفت و سقف 

معاملات متوسط تصویب شد. 
شهردار با این همه خدم و حشم زمینی 

تحویل گرفت که سند ندارد
ششمین دستور کار با موضوع تمدید سه ماهه تفاهم 
نامه میان شــهرداری و سازمان همیاری ها  بود. احمد 
همت آبادی )شــورا( با اعتراض به عملکرد شــهردار و 
شهرداری اظهار داشت: من یک تذکر به شهردار دارم، 
الان ۶ دوره از عمر شــوراهای شــهر گذشته و در این 
شش دوره نتوانستیم میدان بار را که بسیار الزامی است 
به مکان مناسب انتقال دهیم. همت آبادی افزود: ما در 
این دوره مصمم شده ایم این میدان بار را به هر طریق 

ممکن از این قسمت فعلی به مکان جدید منتقل کنیم، 
اما شــهرداری یک سال اســت، با این خدم و حشم و 
این امکانات در نهایت زمینی را از ســازمان همیاری ها 
تحویل گرفت که پس از بررسی در کمیسیون حقوقی 
متوجه شدیم این زمین دچار اشکالات جدی و از جمله 

فاقد سند است. 
همــت آبــادی ادامه داد: ســه پلاک را شــهرداری 
به مــا معرفی کرده و بــا وجود واحدهــای حقوقی و 
سرمایه گذاری و کارشناسان شهرداری، متوجه نشدند 
که از ســه قطعه ی 5 هکتاری قطعه وسط سند ندارد و 
من متعجبم از شهردار و تیم کارشناسی ش که چگونه 
متوجه نشدند این قطع زمین سند ندارد. همت آبادی 
افزود: با گذشــت یک سال از عمر شــورا تازه متوجه 
شدیم این زمین سند ندارد و 5 هکتار دیگر نیز داخل 
طرح راهسازی اســت و عملًا با پرداخت پول برای ۱5 
هکتــار زمین فقط 5 هکتار در اختیار شــهرداری قرار 
می گرفــت!! همت آبادی اذعان داشــت: طبق گزارش 
مشــاور شــورا این زمین دارای 7 ایراد جدی است که 
یکی از آنها نداشــتن سند می باشــد و دو زمین دیگر 
نیز مغایرت ثبتی دارد و راه و ترابری هم گفته اســت 

امکان پذیر نیست.
قبل از شهرداری باید به خودمان 

تذکر بدهیم!
ســید مومن حســینی در این خصوص نظر متفاوتی 
داشــته و اظهار داشــت: ما نباید به شــهرداری تذکر 
بدهیم بلکه باید به خودمان متذکر شــویم، اگر تاریخ 
دوره خودمان را که تفاهم نامه بســته شــد را بررسی 
کنیــم، ما یک مرحله به شــهرداری اجــازه داده ایم با 
سازمان همیاری تفاهم نامه ای را تدوین کند بدون این 
که زمینی را در نظر گرفته باشیم. حسینی افزود: تفاهم 
نامه آمده، در شــورا نیز مطرح شده و با یک قید و یک 
تبصره مصوب شده است. وی تصریح کرد: من از رئیس 
شورا و همکاران خودم و من جمله شخص خودم گلایه 
دارم، که چگونه هشت ماه این مصوبه ابلاغ نشده است. 
وی ادامه داد: یعنی شهرداری بدون تصویب تفاهم نامه 
هنوز داشته با سازمان همیاری ها رایزنی می کرده، حال 
باید بگوییم این اشــکال از شــهرداری است یا از عدم 
نظارت شــورا؟ ما باید یک نگاه به عملکرد خودمان هم 

داشته باشیم.
محمد کاظم صادقی، رئیس کمیسیون مالی در ادامه 
سخنان ســید مومن حسینی، اظهار داشت: ایرادی که 
ما هم به شهرداری داریم همین است که چگونه بدون 
این که ما زمینی را مشخص کنیم با سازمان همیاری ها 
وارد مذاکره شــده اند و موضــوع را بلامانع اعلام کرده 

است.
بتویی: شهردار وقت سوزی کرده و ما را در 

مسیر اشتباه انداخت!
حبیب ا... بتویی، رئیس کمیســیون حمل و نقل نیز 
اذعان داشت: زمینی را که شهرداری فراخوان می دهد 
و اعلام می کند باید دارای سند و مشخصات فنی مورد 
تایید مشــاور باشــد . وی در ادامه افزود: به چه دلیلی 
شــهردار فراخوان زده و  تیم شهردار بررسی و اولویت 
بندی کرده اســت؟ مگر به اســناد نگاه نکرده اند؟ وی 
تاکید کرد: شــهردار از همان اول وقت سوزی کرده و 
ما را در مســیر اشتباه انداخت. وی افزود: شهردار باید 
همــان اول که فراخوان داده اعلام می کرد و شــرایط 

حقوقی اسناد را مورد بررسی قرار می داد.

در نهایت شــورا ســه ماه مهلت داد تــا در خصوص 
تکمیل اسناد زمین شهرداری اقدام کند و مدارک خود 
را به شورا ارائه دهند در غیر این صورت فراخوانی برای 

خرید زمین خواهند داد.
پنجاه و هفتمین جلسه علنی شورا!

رئیس شورا با شهردار ! برای جذب حسابرس 
هماهنگ کرد!!

  پنجاه و هفتمین جلســه علنی شورای اسلامی شهر 
نیشــابور  با 5 دســتور کار با ریاست داوود کمیلی پور 

برگزار شد.
بند یک دســتور کار این جلســه، به بررسی انتخاب 
اعضای کمیته حسابرســی اختصاص داشت؛ موضوعی 
که از مدتی قبل سبب ایجاد  اختلافات در شورا  میان 
مومن حســینی و رئیس شورا شده بود. انتقاد حسینی 
این بود که چرا داود کمیلی پور بدون مصوبه و مشورت 
با اعضای شــورا به صورت انفرادی با شــخص شهردار 
برای جذب حسابرس اقدام کرده اند. این موضوع باعث 
شد تا وی مکاتباتی را با استانداری مبنی بر نقض قانون 
توســط رئیس شــورا انچام دهد تا از این طریق بتواند 
جذب حســابرس ها را ملغی اعلام کنــد. که در نهایت 
استانداری با ارســال نامه ای به نفع حسینی رای داده 
و خواســتار این شــد که موضوع در شورا مجدداً مورد 

بررسی و تصویب قرار گیرد.
حسینی پس از قرائت بند اول دستور کار در مخالفت 
با عملکرد رئیس شورا اظهار داشت: ما هفته گذشته در 
پی عدم ابلاغ مصوبه مربوط به توافق سازمان همیاری 
شــهرداری ها با شهرداری نیشــابور و در نتیجه عدک 
اجرای مصوبــه در موعد مقرر  با چالش جدی شــده 
بودیم که تقریباً ۶ ماه موضوع به تعویق افتاد. وی افزود: 
الان هم موضوع حسابرسی عملًا با ۶ ماه تاخیر به علت 
عدم اجرای دقیق قانون در شــهرداری نیشــابور انجام 

می گیرد. 
وی ادامه داد ما در ابتــدای امر، یعنی بهمن ماه، که 
این موضوع اتفاق افتاد به صورت شــفاهی و کتبی به 
رئیس شورا اعلام کردیم که کمیته حسابرسی و اعضای 
آن به دلیل این که باید مورد اعتماد و امین شورا باشند 
باید توسط شورای شهر انتخاب شوند. وی تصریح کرد: 
ولی رئیس شــورا مصر بودند این از وظایف و اختیارات 

خود بنده است و حکم صادر کردند.
حســینی افزود: ما در نهایت اســتعلامی را گرفتیم، 
هرچند در ماده ۱ دســتورالعمل صراحتاً ذکر شده بود 
اعضای کمیته حسابرسی از طریق اعضای شورای شهر 
زیر نظر رئیس شــورا انتخاب می شــوند، اما این اتفاق 
نیفتاد. وی گفت: تا اینکه استعلام گرفته شد و در اوایل 
اردیبهشت ماه پاسخ اســتعلام رسید اما باز هم رئیس 
شــورا از اجرای قانون استنکاف کرد، تا اینکه اصلاحیه 
دستورالعمل وصول شد از اواخر خرداد ماه، که امروز به 
این جمع بندی رسیدیم که انتخاب حسابرس در جلسه 

علنی مورد بررسی و تصویب قرار بگیرد. 
حســینی تصریح کرد: من اعلام می کنــم علت این 
تاخیر که موثر در انضباط مالی شــورا می باشد با ۶ ماه 
تاخیر انجام شــد، که این کوتاهی متوجه رئیس شورا 

است، و در واقع این تذکر آیین نامه ای را می دهم. 
او در پایــان دوباره به موضوع میــدان بار گریزی زد 
و گفت: موضوعی کــه در خصوص میدان بار در هفته 
گذشته رخ داد یک مورد ناخوشایندی برای شورا بود؛ 
هر چند برخی از دوســتان مشکل را متوجه شهرداری 

می دانستند من قسمتی از آن را متوجه شورا می دانم.

مسعود میرادی
در پی حضــور اعتراضی اهالی شــهر کهنه و خیابان 
مشاهیر در شورای شهر و ایجاد اخلال در جلسه رسمی 
۱۴ تیر ماه به دلیل عدم احداث پل زیرگذر، مشاهدات 
و شــنیده های خبرنگار خیام نام از رخداد آن روز این 

گونه است: 
طبــق گفته برخی از اهالی پــس از گرفتن مجوزهای 
ساخت و ســاز در خیابان مشاهیر، در خصوص ساخت 
پل زیرگذر خط راه آهن گفتگوهای بســیار شده است؛ 
همچنیــن در دوره هــای قبلــی شــورا توافقاتی برای 
ساخت این پل زیرگذر بین فرمانداری و شورا به همراه 
شــهرداری منعقد شــده اما در حال حاضر هیچ کدام 
زیــر بار این هزینه نمی رونــد و در این میان مردم باید 
تاوان این بگو مگوها را با جان و مال خود و فرزندانشان 

پرداخت کنند! 
تجمع اهالی شهرکهنه جلوی 

شورای شهر به قصد اعتراض از روند اجرایی 
پروژه پل زیرگذر

همزمان با جلسه علنی ۱۴ تیر ماه شورای اسلامی شهر 
نیشابور در حال انجام بود که چندین بار صدای مهیبی 
از شیشــه های اتاق جلســه به گوش رسید و در نهایت 
رئیس شورا را ناچار کرد برای شنیدن سخنان مردم به 

همراه مسئول روابط عمومی شورا  از جلسه خارج شود.
با توجه به آنکه آن روز، ۱۴ دستور کار در دست بررسی 
بود، این جلسه تا ساعت ۱9:3۰ به طول انجامید اما در 
نهایــت با ورود اهالی به داخل جلســه، موضوع زیرگذر 
مــورد توجه قــرار گرفت به خصوص کــه آن جمعیت 
5۰ نفره بــا پلاکاردی به 
ایــن مضمون خواســتار 
پاسخگویی شــورا بودند: 
»فرماندار، دادســتان، راه 
آهن: راضی. شورای شهر 

ناراضی«! 
در پاســخ این نوشــته 
داوود  مــردم،  اعتراض  و 
کمیلی پور ابراز داشت: ما 
بارها به نمایندگان شــما 
اعلام کرده ایم که هر وقت 
خواستید تشریف بیاورید، 
قبلــش اعلام کنیــد اما 
اگر  دوســتان می گویند، 
خبــر بدهیم شــما فرار 
می کنید! در ادامه کمیلی 
پور با اعلام نظر شــورا به 
گذرگاه  گفــت:  حاضران 
زیرگذر  یک  کشــتارگاه 
رسمی اســت اما گذرکاه 
شما غیر رســمی بوده و 

زمانی می توان به این زیر گذر رســمیت داد که راهبند 
داشته باشد.

اهالی در پاســخ به این اظهــارات کمیلی پور واکنش 
نشان داده و گفتند: اولین راهبند نیشابور متعلق به شهر 

کهنه بوده است و مدارک آن نیز موجود است.
از شما چنین انتظاری نداشتیم!

در این میان ســید مومن حســینی خطاب به یکی از 
حاضــران که در گذشــته کارمند فرمانــداری نیز بود، 
گفت: آیا شما در شــهرکهنه ساکن هستید؟ ما از شما 
که همکار ما هســتید انتظار نداشتیم این چنین جوی 

را همراهی کنید!
این سخنان حسینی به التهاب و تشنج جمع دامن زد و 
حاضران خطاب به وی گفتند: چرا شما این این شخص 
را تهدید می کنید؟ آیا از کلمه همکار می خواهید به نفع 
خودتان اســتفاده کنید؟ این آقا آنجا زمین دارد و پدر 
مادرش آنجا زندگی می کنند. حالا چون به شــما زمین 

نداده اند جوش آوردید؟!
در این میان بانویی از میان حمعیت با ادعای اتهاماتی 
به محمد کاظم صادقی، رئیس کمیســیون مالی، ادعا 
کرد: آقای صادقی شــما که به آقای توکلی زنگ زدید و 
از وی خواستید زمین را با خانه طاق بزنید؛ چون زمین 

به شما ندادند الان جوش آورده اید! 
صادقی در واکنش به ســخنان وی گفت: من از شــما 
شکایت خواهم کرد و باید این ادعای خود را ثابت کنید. 
ســاخت پل زیرگذر وظیفه راه آهن اســت و ربطی به 

دیگران ندارد!
در این هنگام کمیلی پور با اشــاره به جلسه ای که ۱۰ 
ســال قبل  در استانداری برگزار شده بود، گفت: در آن 
زمان 25 زیر گذر رســمی تصویب شــد و الان هم در 
شورای تامین گفتم که اگر زیرگذر رسمی بوده، وظیفه 
راه آهن اســت که این پل را احداث کند و این موضوع 

ربطی به دیگران پیدا نمی کند.
وی ادامــه داد: در جلســه ای که صحبت شــد، به ما 
گفتند؛ این زیرگذر رسمی نبوده، ولی در صورتجلسه ای 
که در ســال ۱398 در فرمانداری برگزار شد در بند ۱۱ 
آمده است که نماینده نیشابور، هاجر چنارانی، نسبت به 

تامین باکس ها اقدام نمایند.
کمیلی پور یادآور شــد: به خاطر اینکه کار شما زودتر 
انجام شود با استاندار صحبت کردیم تا 5۰ درصد بودجه 
را اســتانداری و 5۰ درصد دیگر را شهرداری پرداخت 
کند، اما اســتاندار در پاســخ به ما گفت؛ ما نمی توانیم 
به شــهرداری اعتباری بدهیم و ایــن موضوع را قبول 

نکردند! 
وی افزود: تا زمانی که اســتانداری 5۰ درصد اعتبار را 
قبول نکند ما نمی توانیم کاری انجام بدهیم زیرا پس از 
این موضوع پاســخی برای اهالی کشتارگاه نداریم زیرا 

آنها در اولویت هستند.
در این هنگام یکی از بانوان جمع خطاب به رئیس شورا 

گفت: تک تک شما برای رای گرفتن به سراغ ما آمده اید 
و الان وظیفه دارید از حق مردم دفاع کنید. وی در ادامه 
به حســینی هم گفت: من فرزند شــهید هستم و شما 
چرا به برادر شــوهر من که پــدر و مادرش آنجا زندگی 
می کننــد می گویید صحبت نکن؟! وی افزود: زمانی که 
در دوره بارداری من به خاطر خرابی پل هیچ ماشــینی 
به آنجا نمی آمد تا مرا به بیمارســتان ببرد،  در آن زمان 
شما کجا بودید که داشتم فرزندم را از دست می دادم، یا 
آن زمان که یکی از اهالی فرزندش زیر همان پل ضربه 

مغزی شد و حالا گوشه ی خانه افتاده است؟!
در این هنگام احمد همــت آبادی خطاب به حاضران 
گفــت: آیا حق شــما را باید مردم بدهنــد یا دولت؟ از 
آنجایــی که در آن محل قطار عبــور می کند و راه آهن 
ذینفع است، باید دولت هزینه را پرداخت کند. به همین 
دلیل یک کارگروه شــش نفره تشکیل می دهیم که سه 
نفر از اعضای شــورا با سه نفر از نمایندگان شما پیگیر 

موضوع شویم و سریع تر به نتیجه برسیم.
پی گیری این مســأله از ســوی خبرنگار خیام نامه در 
گفتگو با فرماندار ننیشابور و معاون ویژه استاندار، منجر 
به اظهارنظر جوان شد و وی گفت : ۱۰ سال قبل شورا 
و شــهردار وقت تصمیم گرفتنــد در آن محل زیر گذر 
احداث کنند؛ حالا با گذشــت این مدت زورشان می آید 

هزینه کنند!
ابوطالب جوان در پاســخ به خبرنگار ما مبنی بر اینکه 
شــورا اعتقاد دارد ایــن هزینه بر عهده دولت اســت, 
خاطرنشــان کرد: شورا دروغ می گوید این کار مشترکی 
اســت که شــورا تعهد داده که انجام دهد اینکه دولت 
مشارکت کند درست است ولی آنها باید از یک جا شروع 

کنند.
وی در ادامه افزود: اســناد و تعهد شــورا و شهرداری 
کاملًا موجود اســت اما متاسفانه بی تقوایی و بد اخلاقی 
می کنند! جوان افزود: شهرداری و شورا از مردم عوارض 
می گیرند و در آنجــا یک ریال هم هزینه نمی کنند؛ در 
همان شهر کهنه برای ساخت و ساز نزدیک ۱5۰ تومان 
پول گرفتند، که در واقع 8۰ درصد باید همان جا هزینه 

شود ولی 8 هزار تومان هم هزینه نکرده اند.!
فرماندار تاکید کرد: حق با مردم اســت و تکلیف روی 
دوش شــورا، وقتی یک میلیــارد و 5۰۰ میلیون تومان 
برای پرورش ســگ می گذارند، 3۰ درصد اعتبار آن را 
برای ایــن کار می گذاشــتند، الان می گویند در برنامه 
بودجه ما نیســت. وی ادامه داد: ۱۰ ســال این دغدغه 
وجود دارد چرا در برنامه بودجه امسال پیش بینی نشده 

و با بی فکری از کنارش می گذرند؟!
جوان افزود: این صحبت الان ما نیســت، بلکه مربوط 
به سال گذشته است، من خودم همراه دادستان و تمام 
دستگاه های امنیتی هشــدار دادیم که شورا در بودجه 
سال آینده این موضوع را پیش بینی کند، اما یک ریال 
هم پیش بینی نکردند و الان هم می گویند در برنامه ما 

نیست. »بیخود!« باید در برنامه می گذاشتند!
خیــام نامه پس از گفتگو با فرمانــدار، دوباره از رئیس 
شــورا درباره ســخنان ابوطالب جوان نظرخواهی کرد؛ 
کمیلــی پور گفت: در جلســه روز گذشــته با اعضای 
شــورا مقرر شــد که جواب فرماندار را قانونی و محکم 
بدهیم زیرا تا به امروز چندین بار فرماندار صحبت های 

نسنجیده و خلاف قانون زده اند.

شورای اسلامی شهر در دو ایستگاه پنجاه و شش و پنجاه و هفت:

شورایششمبااحتیاطازتونلسکوتخارجمیشود
بتویی:شهردار  وقت سوزی کرده و ما را در مسیر اشتباه انداخت! 

حسینی: ما نباید به شهردار تذکر بدهیم!

کشمکشفرمانداریوشورابرسرپلزیرگذرشهرکهنه)مشاهیر(
جواب ضربه مغزی فرزندم را چه کسی خواهد داد

فروغ خراشادی
نیشــابور در هفته پایانی تیرماه، میزبان برگزاری 
کارگاه شناخت ژانرهای علمی تخیلی و فانتزی، به 
تسهیلگری ضحی کاظمی بود. او که ۱۶ اثر علمی 
تخیلــی و فانتزی در کارنامــه دارد و دو بار برنده 
جایزه نوفه شده است، پرکارترین نویسنده ژانرهای 
یادشــده در ایران اســت. کاظمی در ورکشاپ 5 
ساعته ای که طی دو روز، در خانه انجمن داستان 
سیمرغ برگزار شد، مباحث متنوعی را با محوریت 
ژانر برای شرکت کنندگان توضیح داد؛ این داستان 
نویس جوان، کلام  را از » چرایی ضرورت پرداختن 
به مبحث ژانر« آغاز کرد و با طرح پرسشهایی مانند: 
»چرا داستان می خوانیم و می نویسیم؟  و داستان 
چه کاربردی در زندگــی مدرن دارد؟«، پیش برد. 
نویســنده رمــان هــای همچــون »کاج زدگی«, 
»ســندروم  ژولیت«، »زمان ســوار« و »تز قاتل« 
برای  تبیین کلامش به شکل گیری طبقه متوسط 
و انقلاب صنعتی اشــاره کرد و ضرورت ورود رمان 
به زندگی مردم را تغییر فرم زندگی و نیاز  آنان به 

سرگرمی های جدید دانست.
این مدرس ژانر علمی تخیلی افزود: انســان امروز 
نیاز به تبیین دوباره دارد؛ او از خود می پرسد: الان 
من چــه کنم؟ چگونه زندگی کنــم و چه انتخاب 

هایی داشته باشم؟
مســأله این اســت که ما فقط یک بار و یک مدل 
می توانیم زندگــی کنیم! ما می خواهیم تجربیات 

بیشتری کسب کنیم؛ دوست داریم  زندگی دیگران 
را بخوانیــم و بدانیم و داســتان ژانــر از همین جا 

بوجود می آید...
کاظمی در بخشی دیگر از کارگاه داستان نویسی، 
به نیاز انسان امروز به خیال انگیزی و تخیل اشاره 
کرد و گفت: انســان می خواهد از شلوغی و تاریکی 
که در آن غوطه ور اســت فــرار کند؛ نیاز دارد یک 
زیســت موازی داشــته باشــد؛ ما باید لحظاتی از 
زندگی مــان را در دنیایی خیالــی بگذرانیم تا در 

خلال آن مضامین عمیقی را دریابیم...
بخــش مهمی از این کارگاه دو ر وزه به شــناخت 
گونه هــای ژانــری اختصاص داشــت؛ و مدرس 
جلســه کوشید تا در دسته بندی گونه های ژانری، 
از هشــت ژانر نام ببرد و دربــاره هریک مختصری 

توضیح دهد.
او بــا تمرکز بر ویژگی های ژانــر فانتزی و علمی  
تخیلی، فصل مشــترک و موارد تفاوت و تمایز آنها 
را برشــمرد و به تعریف زیر ژانرهای علمی تخیلی 
پرداخت که برای نمونه به چند مورد آن اشاره می 
کنیم: اپرای فضایی و  وسترن فضایی، کلونی سازی، 

بایوپانک، واقعیت مجازی و ...
اما از نکات مهم و بدیع در این کارگاه، توجه دادن 
مخاطب به ژانر مهم علمی تخیلی، نه به مثابه فقط 
یک ژانر ســرگرمی، بلکه در جایگاه ژانری عمیق، 
چندلایه، فلسفی و سیاسی بود که محور اصلی آن 

انسان است.

ضحی کاظمی، مدرس و نویسنده ژانر علمی تخیلی:

مسألهاصلیژانرعلمیتخیلی،انساناست


